
 
 

 

 

Notulen Klankbordgroep Structuurvisie Petten 

Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig namens kbg 

Aanwezig namens gemeente 

 

Afwezig 

 

Gast(en) 

Notulist 

 17 januari 2022  

 16.00-17.00 uur 

 Via Teams 

 Laurens Lieshout, Mike Schouten, Anne-Cathy Pfeiffer, Anne Kossen en Ruud Maarschall 

 Steven Lehman, Maaik Kruijer, Joost Jonker, Guido Schipper, Muriel van 

 Nieuwenhuijzen 

 Jan Dekker, Guido Schipper, Sijbrand Spannenburg (met kennisgeving),  

 Mike Schouten en Hans Haenen (zonder kennisgeving). 

  

 Muriel van Nieuwenhuijzen 

  

  

  

  

  

  

 

AP: Onderwerp: 

1. Opening en mededelingen; 

Steven heet iedereen welkom en opent de vergadering. Hij heeft een mededeling en dat is dat hij de gemeente 

Schagen gaat verlaten. Vandaag is zijn laatste werkdag en hij wil uiteraard netjes afscheid nemen van de 

klankbordgroep.  

Joost Jonker is de opvolger van Steven. Hij is aanwezig en er volgt een voorstelronde. 

2. Nabespreking online presentatie Corfwater; 

Ruud heeft n.a.v. de presentatie een vragenlijstje gemaakt wat tot ca. 15 reacties uit de buurt heeft geleid en 

uiteindelijk zijn daardoor 6 zienswijzen ingediend door diverse bewoners. Ruud heeft zelf ook een zienswijze 

ingediend. 

De kern van de vragen was waarom de plannen voor het hotel en het park los van elkaar zijn en niet samen. De 

omgevingsvisie Schagen is vastgesteld. Ruud stelt voor om van de naam Structuurvisie Petten te wijzigen in 

Omgevingsvisie Petten. Steven antwoordt dat we richting het einde van de klankbordgroep gaan. Daarom zou 

het niet handig zijn om nu nog onder een andere naam door te gaan. 

Steven meldt dat er in totaal 17 zienswijzen zijn binnengekomen. Op dit moment worden deze beantwoord.  

3. Stand van zaken bestemmingsplan Corfwater recreatiepark/hotel; 

Het bestemmingsplan van Hotel Corfwater is nog niet in procedure omdat niet alle stukken zijn ontvangen. De 

verwachting is dat dit over een maand in procedure gaat. 

 4. Rondvraag en sluiting; 

Ruud: Wat is de stand van zaken omtrent Petten Plaza? Steven antwoordt dat hij niet weet wat de precieze stand 

van zaken nu is. Het duurt lang en dat heeft alles met stikstof te maken. Steven vraagt Joost dit na te vragen bij 

collega’s. 

Laurens: Wat is de status van het Ontmoetingsplein en het Experience Centre? Steven antwoordt dat alles nog 

loopt, dat het aan recreatiepark Corfwater is gelinkt. Het is van elkaar afhankelijk. Als het bestemmingsplan een 

stap verder is, kunnen we hier ook weer een stap zetten. 

Het volgende overleg vindt over een paar maanden plaats. Muriel stuurt hiervoor een uitnodiging.  Steven 

bedankt iedereen en sluit de vergadering. De klankbordgroep bedankt Steven voor alles. 

 


